

- 安徽博耐克摩擦材料有限公司是专业生产刹车片的企业, 2011年在浙江省建立,2016年建厂于安徽芜湖,厂区位 于芜湖县新芜经济开发区,占地总面积2万多平方,拥有员 工100多人。
- 公司拥有专业的生产设备,精湛的检验技术和创新的工艺配方,已研制出半金属,少金属,无石棉,烧蚀,陶瓷等多种材质的高品质产品,具有高强度,耐高温,耐磨损,绿色环保,低落尘,无噪音,稳定性强的特点。产品参照OE标准,大部分原材料来自美国,瑞士等国家。
- ANHUI BO NAIKE FRICTION MATERIAL CO.,LTD. is a professional manufacturer of brake pads which was founded in 2011 in Zhejiang Province and moved to Anhui Province in 2016. The factory is located in Xinwu Economic Development Zone in Wuhu county. It covers an area of more than 20 thousand square and has more than 100 employees.
- The company has advanced production equipment, exquisite inspection technology and advanced technological formula, has developed Semi-metallic, Low-metallic no asbestos, ablative, ceramic and other high quality products, with high strength, high temperature resistance, wear resistance, no pollution, low dust, noise free, strong stability. Products refer to the OE standard. Most of the raw materials are imported from the United States, Switzerland and other countries.







产品交付率100%,客户满意度99% Product on-time delivery rate 100%,Customer Satisfaction 99%



## 实验设备 Laboratory Equipment



















博耐克性能测试满足欧标(ECE)、日标(JIS)及中国(ISO)市场标准

BONAIKE Performance Testing-Meeting European(ECE), Japanese(JIS), and Chinese (ISO) market standards.



## 荣誉体系认证 System Certification













2019年我公司通过了E-mark产品认证,美国市场AMECA认证和NSF环境符合性等级认证。

In 2019, BNK company got the ECE-R90(E-MARK) certificate and also AMECA &NSF certificate for American market.

ISO/IATF16949质量体系 ISO/IATF16949 quality system

ISO9001:2015质量体系 ISO9001:2015 quality system

AMECA 认证 AMECA Certificates

E-MARK 认证 E-MARK Certificates

无石棉证明 Non-Asbestos Examinning Report



## 产品测试报告 Product Test Report



